
 
 

Via email (griffie@zevenaar.nl) 

 

Gemeenteraad van de gemeente Zevenaar 

 

 

 

Angerlo, 6 december 2022 

 

Betreft: warmtenet Angerlo 

 

 

Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

Op 18 oktober jl. heb ik namens de Coöperatie Angerlo Duurzaam samen met Robbert van Rooij 

namens de Dorpsraad een brief gestuurd naar uw Raad over de door D66 op 21 september 2022 

ingediende motie over het Warmtenet in Angerlo. Deze brief heeft onbedoeld geleid tot een aantal 

misverstanden, waarover ik vanmiddag heb gesproken met de heer Pollmann. Het was geenszins onze 

bedoeling de steun van D66 voor het project in Angerlo in twijfel te trekken. We betreuren het, indien 

wij deze indruk hebben gewekt en zien uit naar ons gesprek met uw Raad op 11 januari 2023, waarin 

we u zullen informeren over waar we staan met een mogelijk warmtenet in Angerlo. 

 

 

Hoogachtend, 

mede namens ,  

voorzitter van de Dorpsraad 

 

 

 

 

Voorzitter bestuur Coöperatie Angerlo Duurzaam u.a. 

 




